
李自發先生與李戴蘭花女士紀念獎助學金申請表  
Mr. Li Zi-Fa and Mrs. Li Dai Lan-Hua Scholarship Application Form 

申請日期 Application Date：    年     月     日 (Year/Month/Day)

學院別 College： 學號 Student ID： 

系所 Department： 年級 Grade： 

姓名 Name： 手機 Mobile Phone No.： 

申請資格 Eligibility： 

□本國籍之本校大學部家境清寒或遭逢重大事故在學學生。 Students of our nationality who are
studying at the university from poor families or who have suffered serious accidents.

□申請本獎助學金前無休、退學紀錄。
No leave or withdrawal record before applying for this scholarship.

檢附文件(請申請者先行確認並勾選)： 

□家境清寒(已辦學雜費減免者免附)或遭逢重大事故證明。
Proof of poor family background or serious accidents.

□前一學期學業與操行成績單，轉學生用前學校成績申請。 Academic and behavioral
transcripts of the previous semester. Transfer students can apply with their previous school transcripts.
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已明瞭本校最新版本個資隱私權政策聲明與個人資料當事人權利聲明，同意本校使用其

申請相關資料於獎助學金相關業務，且概不退件。若其他獎學金有規定不得兼領其

他獎助學金，同意領取先通知或先核定得獎之獎學金，放棄選擇權與不兼領

獎學金。 I have read and understood the latest version of the University's Privacy Policy Statement and the 
Data Subject Rights Statement. I agree to the University's use of the application-related data for scholarship-
related matters. I understand that the application materials will not be returned. If other scholarships stipulate 
that concurrent awards are not allowed, I agree to accept the scholarship that is first notified or 
approved, waiving the right to choose or receive multiple scholarships. 

簽名 Signature：_______________________ 

備註   
Notes 

一、收件期間：115年5月18日至5月22日17時止。 
Submission Period: 05/18~05/22, 5:00 PM 

二、非農資學院學生一名，農資學院學生二名(含植物病理學系學生

一名)。 Three scholarships will be awarded each academic year: one to a 
non-agriculture student and two to agriculture students (including one 
student from the Department of Plant Pathology). 


